The Outcome



Jerome K. Jerome was a British writer whose father died when he was 12. At age 14, he had to go to work to support his mother and sister. His life got even harder when his mother died, but after many different jobs, the end result was that he became a writer—not of sad stories, but a famous humorist, writing funny stories to encourage others. After such a hard beginning in life, he said, "It is from the struggle, not the victory, that we gain strength."

There is enough good and bad in everyone's life—ample sorrow and happiness, sufficient joy and pain—to find a rational basis for either optimism or pessimism. We can choose to laugh or cry, bless or curse. It's our decision: From which perspective do we want to view life? Will we look up in hope or down in despair? The only thing more powerful than negativism is a positive affirmation. —Rich DeVos, co-founder of Amway and owner of NBA Orlando Magic

Just as your car runs more smoothly and requires less energy to go faster and farther when the wheels are in perfect alignment, you perform better when your thoughts, feelings, emotions, goals, and values are in balance.—Brian Tracy

Most of our obstacles would melt away if, instead of cowering before them, we should make up our minds to walk boldly through them. —Orison Swett Morden

History has demonstrated that the most notable winners usually encountered heartbreaking obstacles before they triumphed. They won because they refused to be discouraged by their defeats.

—RC Forhes

We must choose our attitude. Our choice of attitude can decide the outcome of our life.

—Sheri Rose Shepherd, adapted

If constructive thoughts are planted, positive outcomes will be the result.

—Sidney Madwed

I do believe that when we face challenges in life that are far beyond our own power, it's an opportunity to build on our faith, inner strength, and courage. I've learned that how we face challenges plays a big role in the outcome of them. —Sasha Azevedo

It is our attitude at the beginning of a difficult undertaking, which, more than anything else, will determine its successful outcome.—William James



النتائج

كان جيروم كلابكا جيروم كاتباً بريطانياً مات والده وهو في الثانية عشرة. وعندما كان في الرابعة عشرة اضطر للذهاب إلى العمل كي يقوم بإعالة أمه وأخته. أصبحت حياته أصعب عندما ماتت أمه، ولكن بعد وظائف مختلفة عديدة كانت النتيجة النهائية أنه أصبح كاتباً ولكن ليس لقصص حزينة، بل كاتباً هزلياً مشهوراً يكتب القصص المضحكة لتشجيع الأخرين. بعد مثل هذه البداية الشاقة في الحياة قال: «إنه من المعاناة وليس من النصر نحصل على القوة.»

هنالك كمِّ وافر من الأمور الجيدة والسيئة في حياة كل إنسان - حزن كثير وسعادة كثيرة، متعةً كافية وألمِّ مثلها - لنجد قاعدة عقلانية لكل من التفاؤل أو التشاؤم. يمكننا أن نختار؛ نضحك أو نبكي، نُبَارِك أو نلكين. إنه قرارنا. من أي منظور نريد أن نرى الحياة؟ هل نتطلع بأمل أو ننتكس بخيبة ؟ الشيء الوحيد الأقوى من السلبية هو التأكيد الإيجابي. _ ربتش ديفوس. مؤسس مشارك لـ «أموي» ومالك إن بي إس أورلاندو ماجيك.

مثل ما تسير سيارتك بسلاسة أكثر, و ختاج إلى طاقة أقل و تسير بشكل أسرع ولمسافة أبعد عندما تكون عجلاتها في توازن تام. كذلك أنت: يمكن أن يكون أداؤك أفضل عندما تكون أفكارك ومشاعرك وعواطفك وأهدافك وقيمك في توازن. ـ برايان ترسى.

معظم العوائق التي تواجهنا يمكن أن تتلاشى؛ لو بدلاً من أن نصاب بالذعر أمامها اتخذنا قرار السير بجُرأَةٍ عبرها. ـ اوربسون سويفت ماردن.

لقد بَيَّنَ التاريخ لنا بشكل عملي أن معظم الفائزين البارزين عادةً ما واجهوا عوائق خُطِم القلوب قبل أن يحققوا الأنتصارات. لقد حققوا الفوز لأنهم رفضوا السماح لإخفاقاتهم بأن تثبط عزائمهم. ـ بي. سي. فورس.

يجب علينا أن نختار موقفنا. إن اختيارنا للموقف المناسب يمكن أن يحدد نتائج حياتنا. ـ شيري روز شيبرد. بتصرف.

لو زرعنا الأفكار البَنَّاءة؛ فإن النتائج الإيجابية ستكون هي النتيجة. ـ سيدني مادود.

إنني أؤمن حقاً أنه عندما نواجه التحديات في حياتنا والتي هي فوق طاقتنا بكثير. فإنها فرصة لكي نعتمد على إيماننا وقوتنا الداخلية وشجاعتنا. لقد تعلمت أن الطريقة التي نواجه فيها التحديات تلعب دوراً كبيراً في مُخرجاتها. ـ ساشا أريفيدو.

إن موقفنا في بداية أي مهمةٍ صعبة. سوف يحدد النتائج الناجحة. أكثر من أي شيء آخر. ـ ويليام جيمس.

